
Protokół Nr XLIII/2018

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo
odbytej w dniu 13 kwietnia 2018r.

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo

Rozpoczęcie obrad – godz. 1400

Zamknięcie obrad – godz. 1440

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych.
W obradach XLIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 12 radnych, według listy
obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Nieobecni radni:

1) Zbigniew Czyleko
2) Mariusz Doroszuk
3) Józef Wódz

W posiedzeniu  uczestniczyli  także:  Wójt  Gminy Jan Szewczyk,  Sekretarz Gminy Tomasz
Suchoński,  oraz  Skarbnik  Gminy  Marta  Chłopek,  według  listy  obecności  stanowiącej
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Obradom  przewodniczył:  Andrzej  Kaczorkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Gminy
Wierzchowo.

Obrady protokółowała: Klaudia Kalinowska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

Ad. 1 i 2

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 1400 otworzył XLIII Sesję Rady Gminy
Wierzchowo  zwołaną  na  podstawie  art.  20  ust.3  ustawy  z  dnia  8  marca  1990r.  
o samorządzie gminnym oraz § 23 i 24 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i
gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji
uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na
podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej
sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 Statutu Gminy Wierzchowo.
Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Wierzchowo.
4. Podjęcie uchwały:

a.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr
237;



b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo
na lata 2018-2029 – druk nr 238.

5. Komunikaty i sprawy różne.
6. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  Rady Andrzej  Kaczorkiewicz  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  ktoś  z  pośród
Radnych  lub  Wójt  chciałby  wystąpić  z  wnioskiem  o  dokonanie  zmian  w  wyżej
przedstawionym  porządku  obrad  o  inne  istotne  dla  Rady  lub  naszej  społeczności
samorządowej zagadnienia bądź sprawy.
Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji.

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do
realizacji punktu 3.

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Kaczorkiewicz  poinformował,  że  Protokół  
z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 28 marca 2018 roku został
wyłożony do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga
dotycząca  zawartych  w nim zapisów.  Kwestia  wnoszenia  poprawek i  uwag do protokołu
uregulowana została w § 43 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła
żadna  uwaga  dotycząca  zapisów w protokole,  Przewodniczący  Rady  uznał  przygotowany
protokół za sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie.
Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XLII sesji Rady Gminy?

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za”
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XLII
sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił
do realizacji punktu 4.

Ad. 4

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr 237
i projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo
na lata 2018-2029 – druk nr 238 omówiła Skarbnik Gminy Marta Chłopek.
Wójt Jan Szewczyk udzieli odpowiedzi radnej Krystynie Rybczyńskiej-Mróz na zapytanie, na
czym  będzie  polegać  modernizacja  ujęcia  wody  w  miejscowości  Świerczyna  i  czy  jest
niezbędna informując, iż uległ pogorszeniu stan jakości wody, pojawiły się związku żelaza.
Niezbędna  jest  wymiana  urządzeń  odpowiadających  za  jakość  wody.  Pojawiła  się  szansa
pozyskania środków w ramach RPO, koszt około 700 000,00 zł, dotacja 80%

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno
pod głosowanie wyżej przedstawione projekty uchwał:

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za”
przy  0  głosach  „przeciwnych”  i  0  głosach  „wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  Nr
XLIII/230/2018  w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – która
stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu.



Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za”
przy  0  głosach  „przeciwnych”  i  0  głosach  „wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  Nr
XLIII/231/2018  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Wierzchowo na lata 2018-2029 – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 5.

Ad. 5

Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej  Kaczorkiewicz  przypomniał  radnym  o  obowiązku
składania  oświadczeń  majątkowych  i  poinformował,  że  następna  sesja  odbędzie  się  26
kwietnia br.

Radny Ryszard Borowicz i jednocześnie sołtys sołectwa Sośnica poruszył sprawę szacowania
szkód łowickich po zmianie ustawy – Prawo łowieckie, która zmienia między innymi system
szacowania  szkód  wyrządzonych  przez  niektóre  zwierzęta  łowne  w  uprawach  i  płodach
rolnych. 
Radny poinformował, że nie jest w posiadaniu wiedzy z zakresu szacowania szkód łowieckich
i  trudno  jest  wymagać  od  sołtysa  znajomości  szacowania  szkód,  jest  załamany  obecną
sytuacją.
Wójt odpowiadając poinformował, że od 1 kwietnia 2018r, wnioski o szacowanie szkód w
uprawach i płodach rolnych należy składać do organów wykonawczych gmin, a szacowanie
szkód  łowieckich  dokonuje  Zespół  składający  się  m.in.  z  przedstawiciela  organu
wykonawczego,  którym  jest  sołtys  danej  jednostki  pomocniczej  –  sołectwa,  na  którym
wystąpiły szkody łowieckie.  Ale trudno jest wymagać wiedzy od urzędnika czy sołtysa w
zakresie  szacowania  szkody,  stąd  będą  czynione  starania  w  znalezieniu  osoby,  która  w
imieniu organu wykonawczego będzie realizowała to zadanie.

Radny Maciej Słomka poprosił Wójta o przedstawienie wyników przetargu na budowę boiska
wielofunkcyjnego w miejscowości Świerczyna oraz podanie nazwy firmy, która ten przetarg
wygrała.

Sekretarz  Gminy  Tomasz  Suchoński  odpowiedział,  że  informacje  na  powyższy  temat  są
zamieszczone na stronie BIP i na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy.

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkieiwcz zamknął
pkt 5 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 6.

Ad. 6

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej
Kaczorkiewicz o godz. 1440 zamknął obrady XLIII sesji Rady Gminy Wierzchowo.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Rady

Andrzej Kaczorkiewicz



Podpis protokolanta:

……………………

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji.


